



SIR ELLIS KADOORIE SECONDARY SCHOOL (WEST KOWLOON)

No. 22 Hoi Fan Road, Tai Kok Tsui, West Kowloon.

Tel: 2576 1871 Fax: 2882 4548

E-mail address: sekss100@edb.gov.hk School Website: www.seksswk.edu.hk

Parents' Letter No. 14

14 May 2024

Dear Parents/Guardians,

S1-S5 Yearly Examination, S1 After-school Revision Support Class and "iAM Smart+" registration

Please be informed of the following matters:

1. S1-S5 Yearly Examination

The Yearly Examination (S1-S5) will be held from 11 June to 25 June 2024. Please supervise your child/ward to do revision in order to be well-prepared for the Yearly Examination. All students are reminded of the importance of following the Examination Timetable and observing the Examination Regulations attached. The examination syllabi for different subjects will be posted on the school webpage on 24 May 2024. Please also note that students' results of the Yearly Examination are considered as one of the major criteria for promotion to higher forms. The following criteria are considered in the promotion exercise:

- (a) *Academic results,
- (b) Conduct,
- (c) Attendance,
- (d) Social service,
- (e) Contribution to the school,
- (f) ECA performance,
- (g) Awards accrued etc.

* The academic results will be based on the Grand Total calculated as shown below:

$$\text{Grand Total} = \frac{1}{3} \times \text{Half-yearly Exam Result} + \frac{2}{3} \times \text{Yearly Exam Result}$$

Should the Education Bureau announce the closing of school due to adverse weather (e.g. Typhoon Signal No.8 or above, Red/Black Rainstorm Signal, etc.) on an examination day, the subjects scheduled on that particular day will be postponed to the day after the original examination period. Students should follow the original examination timetable when school resumes. The school will announce the new arrangement of the subjects scheduled on that particular day through the school website and eClass Parent App.

For enquiries about the Yearly Examination, please contact the teachers in charge, Mr. TONG Yat-ting or Mr. CHAN Kwong-ki at 2576 1871.

2. S.1 After-school Revision Support Class

In order to cultivate students' serious attitude towards studying and preparation for examination, it is compulsory for all S.1 students to attend the two sessions of the After-school Revision Support Class in their home rooms under the supervision of our teaching staff. Details are as follows.

Date: Wednesday, 29 May 2024

Wednesday, 5 June 2024

Time: 3:35 pm- 4:10 pm

Venue: Home rooms of S.1 classes

3. "iAM Smart+" registration

The Education Bureau (EDB) has introduced the e-submission of student grant applications in all public sector schools and Direct Subsidy Scheme (DSS) schools in the 2023/24 school year and the feedback from parents was positive. Starting from the 2024/25 school year, EDB will extend the e-submission to all types of schools including private schools, English Schools Foundation (ESF) schools and kindergartens.

To submit applications electronically in September in the new school year, parents **must have a user account of "iAM Smart+"** with digital signing function. Parents may at any time register for "iAM Smart+" in-person at the district "I AM Smart" self-registration kiosks or registration service counters with around 170 locations, including Post Offices in various districts.

To facilitate parents to make registration, EDB will arrange promotion activities again and set up booths for on-site "iAM Smart+" registration for parents at designated schools in various districts this year.

Details of the registration activities to be held in May and June 2024 as well as the booking method are provided in the attached poster for reference.

Parents who have not made e-submission, please register so that you can enjoy the e-submission services in September of next school year. If parents have already registered for "iAM Smart+", they do not need to register again.

Yours faithfully,

LEE Tung-ching
Principal

This Parents' Letter can be found on our school homepage (<http://www.seksswk.edu.hk/>) and eClass Parent App.

官立嘉道理爵士中學（西九龍）

二零二三至二零二四年度

第十四號家長信撮要(詳情請參閱英文版)

2024年5月14日

1. 中一至中五級學年考試(2023/2024年度)

中一至中五級的學年考試將會在6月11日(星期二)至6月25日(星期二)期間舉行，請參閱隨信附上的考試時間表及考試指引。

煩請督促貴子弟努力溫習準備考試，學生須準時應考和嚴格遵守考試規則。考試範圍將於5月24日上載學校網頁，家長可查閱各科的資料。考試成績為學生能否升班的其中一個重要因素，除了考試成績外，下列各項因素均在考慮之列：

- (a) *學科成績
- (b) 操行
- (c) 出席率
- (d) 社會服務的表現
- (e) 對學校的貢獻
- (f) 課外活動的表現
- (g) 獲得的獎項

* 學科成績的計算方法如下：

總分 = $\frac{1}{3} \times$ 上學期考試成績 + $\frac{2}{3} \times$ 學年考試成績

倘若在某考試日由於天氣惡劣(例如八號或以上颱風訊號，紅色或黑色暴雨訊號)而導致教育局宣布學校停課，則當天的考試科目將會被安排至整個考試週完結之後才恢復進行，學生於停課翌日應該按照原本的時間表繼續完成餘下的其他考試科目，學校也會把有關科目調動的最新安排透過學校網頁及e-class家長應用程式對外公布。

如對考試事宜有任何查詢，歡迎致電 2576 1871 與本校考試組負責人湯溢庭老師或陳廣奇老師聯絡。

2. 中一課後溫習支援班

為培養學生認真的學習態度，並鼓勵他們努力溫習準備考試，所有中一學生須參加兩堂由本校老師教授的課後溫習支援班，詳情如下：

日期：2024年5月29日(星期三)

2024年6月5日(星期三)

時間：下午 3 時 35 分至 4 時 10 分

地點：中一各班所屬班房

3. 「智方便+」戶口登記

教育局於 2023／24 學年在公營中小學及直接資助計劃學校推行學生津貼（\$2,500）電子申請，家長反應正面。本局將於 2024／25 學年起，將學生津貼電子申請推展至所有類別的學校，包括私立中小學、英基學校及幼稚園。

家長必須持有具數碼簽署功能的「智方便+」帳戶，方可於新學年 9 月遞交電子申請。家長可隨時自行到設於各區的「智方便」自助登記站或登記服務櫃位（大約 170 個登記點包括各區郵政局）辦理「智方便+」戶口登記手續。

為方便家長辦理登記手續，本局人員今年將再次於各區的指定學校舉辦到校推廣活動。有關 2024 年 5 月及 6 月份登記活動的詳情及預約方法，可參閱夾附的海報。

如家長已是「智方便+」用戶，則無須再作登記。

此家長信可於學校網頁(<http://www.seksswk.edu.hk/>)及 eClass 家長應用程式內查閱。